
 

Vänskapsföreningen Sverige-Tyskland i Trelleborg 

Protokoll fört vid årsmötet onsdagen den 20 oktober 2021 

Lokal: Equmeniakyrkan, Nygatan 10, Trelleborg 

 

 

Före mötets öppnande tände ordförande Monica Rosenqvist ett ljus och läste en dikt 
av Nils Ferlin, för att hedra de tre medlemmar som avlidit sedan föregående årsmöte. 
En tyst minut hölls. 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordföranden Monica Rosenqvist hälsade alla välkomna till årsmötet och förklarade 
mötet öppnat. De sju nya medlemmarna hälsades särskilt välkomna. Ett sextiotal 
medlemmar var närvarande. Ordföranden informerade om kommande möten och 
planerad resa till Schwerin - Wismar den 19-21 augusti 2022.                                                                                                                            

§ 2 Dagordningens godkännande 
Dagordningen godkändes. 

§ 3 Årsmötets behöriga utlysande 
Mötet beslöt att årsmötet var vederbörligen utlyst. 
Årsmötet ska enligt föreningens stadgar äga rum före februari månads utgång men 
har i år senarelagts på grund av pandemin. 

§ 4 Val av årsmötesordförande, årsmötessekreterare och justerare 
Till mötesordförande valdes Olof Rosenqvist och till mötessekreterare valdes Ingrid 
Tunestål. Att justera protokollet valdes Doris Malmquist och Peter Meyer. 

§ 5 Styrelsens verksamhetsberättelse 
Då verksamhetsberättelsen redan är utskickad till samtliga medlemmar ansåg mötet 
att berättelsen var vederbörligen föredragen. Verksamhetsberättelsen godkändes 
och lades till handlingarna. 

§ 6 Kassörens berättelse 
Kassören Bengt Siwersson redogjorde för ekonomin under verksamhetsåret 2020 
och gjorde jämförelser med föregående verksamhetsår. Det konstaterades att 
föreningen har väl bibehållen ekonomi trots pandemin. Den ekonomiska 
redovisningen godkändes och lades till handlingarna. 

§ 7 Revisorernas berättelse 
Revisorernas berättelse föredrogs av Lars Steiner och lades till handlingarna. 



§ 8 Beslut om ansvarsfrihet 
Med styrelsens verksamhetsberättelse, kassörens och revisorernas berättelser som 
underlag gav årsmötet styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

§ 9 Beslut om behållningen från år 2020 
Beslöts att överföra behållningen från verksamhetsåret 2020 till ny räkning för 
verksamhetsår 2021. 

§ 10 Medlemsavgift 
Föreningens årsavgift är för närvarande 130 kr per medlem och 200 kr för ideell 
förening och minst 500 kr för företag. Mötet beslöt oförändrad avgift för 2022. 
Medlemmarna har under 2021 befriats från att betala medlemsavgift, eftersom 
verksamheten legat nere under en längre tid på grund av pandemin.                                                            
 
§ 11 Val av styrelseledamöter 
Valberedningen föreslog, i enlighet med styrelsens önskan, att styrelsens 
sammansättning, som beslöts på årsmötet 2020, skulle kvarstå under 2021, eftersom 
verksamheten varit begränsad under 2020-2021. Årsmötet valde enligt 
valberedningens förslag. 

§ 12 Val av två revisorer och en revisorsuppleant 
Valberedningen föreslog omval av Ulla Ryblom och Lars Steiner som revisorer på 1 
år. Valberedningen föreslog omval av Kerstin Jönsson som revisorsuppleant på 1 år. 
Årsmötet valde enligt valberedningens förslag. 

§ 13 Val av valberedning 
Marie-Louise Delbrant har avsagt sig omval i valberedningen. Inga Berggren,  
Sven Pettersson och Inger Berkmo föreslogs som ledamöter i valberedningen 2021. 
Årsmötet valde enligt förslaget. 

§ 14 Behandling av till årsmötet inlämnade motioner och handlingar 
Inga motioner eller handlingar var inlämnade. 

§ 15 Rapporter och skrivelser 
Inga rapporter eller skrivelser var inlämnade. 

§ 16 Övriga frågor 
Bertil Tomelius har avsagt sig arbetet som webbmaster för föreningens hemsida. 
Christer Hansson har åtagit sig rollen som ny webbmaster på hemsidan. 
 
Monica Rosenqvist tackade alla medlemmarna och gladdes åt att så många 
medlemmar slutit upp på mötet. Hon tackade också styrelsen, revisorerna och 
valberedningen för allt arbete, som lagts ner under året och tackade 
mötesordföranden och mötessekreteranden för genomförandet av årsmötet. 

 



§ 17 Mötet avslutades 
Mötesordförande Olof Rosenqvist tackade för visat intresse och förklarade mötet 
avslutat. 
Efter mötet föreläste polisens välkända presstalesperson Ewa-Gun Westford i 
kåserande form. Medlemmarna bjöds på kaffe och kaka. 
 
__________________________  ____________________________ 
Ingrid Tunestål   Olof Rosenqvist 
Sekreterare    Mötesordförande 

 
Justeras: 
 
__________________________  ____________________________ 
Doris Malmquist   Peter Meyer 


